
Voorzitter, samen maken we Noordwijk en dus zal PUUR wederom vanavond de helpende hand 

aanreiken om een waardevolle voorzet geven aan verbetering van de uitstraling van onze 

gemeente. Het is, wat ons betreft, te hopen voor de inwoners dat deze helpende hand wordt 

aanvaard. In 2019 is door het college , middels een motie een mooie kans gemist. 

Dank aan de afdeling financiën voor hun vele werk. In gedrukte versie is de begroting vele malen 

overzichtelijker dan digitaal. PUUR vraagt daarom het college en de griffie om in overweging te 

nemen de fracties meer gekopieerde exemplaren beschikbaar te stellen. 

Terugkijkend op het afgelopen jaar dan zien we evenals de voorgaande jaren dat de woningbouw 

en met name de sociale component achterblijft lopen en vanaf 2025 zelfs stagneert. Het college 

toont hier geen extra daadkracht, maar staat wel vol trots in de landelijke pers bij de start van 

peperdure appartementen. Dat zegt wat over de interesse van dit college horen wij van inwoners.   

Blijvende teleurstelling is er over de daadkracht van het college waar het gaat om integriteit. 

Alleen naar de toekomst kijken en schijnbaar liefst de ogen te sluiten voor het verleden kan 

struisvogelpolitiek genoemd worden. Een weerbare raad is zich altijd bewust van het verleden..  

De voorliggende begroting borduurt vanzelfsprekend door op de voorgaande jaren. Wat opvalt is 

dat in deze traditioneel beleidsarme begroting voor een komende verkiezingsjaar ook nieuw 

beleid is opgenomen.  

Een circa 1 miljoen euro structurele investeringen voor de komende 4 jaar en 3,4 miljoen 

incidentele uitgaven verspreid over de jaren. Structurele uitgave die volgens PUUR goed zijn 

gekozen en onze instemming hebben. Met name de investering in cultuur maakt ons zeer content. 

Incidenteel zien we verder een stelpost nieuw beleid van 500.000 euro voor het nieuwe college. 

Attent richting de nieuwe bestuurders en daarmee in ieder geval een kans direct een eigen accent 

in een lopende begroting aan te brengen. De uitvoering van de aangenomen retail & horeca visie 

en een financieele injectie in het kuuroord project zijn aanzienlijk en vragen om nauwkeurige 

voortgangscontrole van de nieuwe gemeenteraad.  

Zorgen zijn er bij PUUR en dat betreft de geraamde kosten van speciale handhaving en 

onderzoeken naar criminaliteit en overlast. Volgens PUUR wellicht mede oorzaak van te weinig 

aandacht op preventie. De put dempen kost altijd meer geld, tijd en frustratie.  

De opgenomen meer-jaren verbreding van de activiteiten van Noordwijk Marketing is volgens 

PUUR een teken dat de expertise binnen de eigen gelederen is vertrokken. We moeten steeds 

meer een  beroep moeten doen op externen. Niet alleen hier, maar in de brede context van de 

meeste beleidsgebieden een reden tot zorg. Graag had ik ter illustratie hier een bedrag genoemd 

aan wat we als gemeente jaarlijks uitbesteden aan onderzoeken en onderzoekers, maar het 

antwoord is nog steeds in de maak. Benieuwd of en wanneer het komt en wat het bedrag is. 



Misschien dat de oude verspillingsmeter van wethouder Salman dan weer afgestoft kan worden.  

Een gemeente(huis) vol van ambities zou van PUUR veel meer moeten investeren in de 

versterking van de eigen gelederen. Het vertrek van kundige ambtenaren, en dus waardevolle 

kennis, ziet PUUR als een verlies en zorgelijke ontwikkeling voor de organisatie.  

Met gezond boerenverstand zullen we straks aardig kunnen bepalen hoeveel van de huidige 

extern bestede euro’s ook daadwerkelijk “terug te halen” zijn . PUUR vermoedt een substantiële 

reële besparing in kosten die we anders en beter voor inwoners kunnen inzetten. Haal dat geld 

terug!   

Het elimineren van wat de burgemeester in haar brief  “Handelingsverlegenheid bij ambtenaren” 

noemde biedt reële besparingskansen. Externe onderzoeken en kostbare experts inzetten terwijl 

we feitelijk professionele mensen voorhanden hebben, geeft aan dat daar veel laag fruit te 

plukken is. We moeten onze ambtenaren steunen. Het nieuwe Noordwijkse werken gaat uit van 

zelf organiserend werken, laten we daaraan toevoegen dat we het vooral ook zoveel mogelijk 

zelf  UITVOEREN!  

De OZB verhoging in het komende verkiezingsjaar 2022 is een onaangenaam cadeau van dit 

college voor de huizenbezitters. De stellige overtuiging waarmee het college in 2019 vertelde dat 

de woonlasten voor de inwoners EERST NIET, en sinds vorig jaar, slechts nauwelijks zouden 

stijgen, wordt vandaag opeens ingehaald door een Sinterklaas amendement. De waardestijgingen 

van onroerend goed en daarmee de bijbehorende OZB categoriewisselingen blijken niet goed 

ingeschat. En dus komt er een sigaar uit eigen doos. PUUR vraagt zich af hoe dankbaar je daar 

voor moet zijn. VDD coryfee Wiegel zei het al; Sinterklaas is niet dood en houdt vandaag 

duidelijke residentie in de Noordwijkse VVD fractie. MAAR LET OP; dat is maar 1-malig! 

 

Voorzitter tot zover de inbreng van PUUR en nu door naar de toelichting van onze motie  

Aanzet tot MOTIE 
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